
 

 

 

 

Referat FAU Nygård Skole – 16.10.24, kl.17.00-19.00.  
Møtested: Personalrom Nygård skole 

 Representanter Mob Mail  
Leder  Ronny Myrene 952 67 768 faunygaard@outlook.com , myrenehome@gmail.com
1.trinn Kenneth R. Lågstad 959 25 106 Kenneth.lagstad@multiconsult.no 
2.trinn Karolin Noack 412 98 493 Karolinnoack@yahoo.de
3.trinn Caroline Sørensen  carolinesorensen90@gmail.com 
4.trinn Cathrine Aanesland 993 20 008 cathrineaanesland@hotmail.com  
5.trinn Line K Jåtun 911 40 583 line.jatun@gmail.com
6.trinn Venke Bakke 479 01 192 Venkeabakke73@hotmail.com
7.trinn Ingrid Nyquist 971 29 877 Ingrid.nyquist@hotmail.com
Komp. Bernt F. Holskog 901 57 470 Berntfredrikholskog@icloud.com 
Rektor Ellen Voilås 975 07 459 Ellen.voilas@kristiansand.kommune.no  

 

Tilstede: Ronny, Kenneth, Cathrine, Karl Eirik Jåtun (vara, 5 trinn), Ingrid, Bernt, Ellen 
Referent: Kenneth 

Sak  Bekrivelse  Ansvarlig  Status
1 Godkjenning av innkalling.  

 
Minner om at FAU-representantene legger ut påminnelse til 
foreldrene om å komme med saker i god tid før FAU-møter (legg ut 
på trinnets facebook-side). 
Send gjerne vara-representant dersom ikke du har mulighet til å 
møte opp. 

RM  

2 Gjennomgang av referat fra forrige møte. RM  
3 SU representant valgt: Caroline Sørensen   
4 Status 1. trinn

1. 12 timers SFO plass. Ønske om å kjøpe seg inn i ferien. Fikk 
beskjed om at det ikke var mulig. 

a. Felles for alle SFOer i Kristiansand kommune er, at 
det ikke mulighet for å kjøpe seg ekstra dager på 12-
timers tilbudet. Det er kun mulig å kjøpe seg ekstra 
timer/dager på øvrig plasstilbud. 

Fau.rep  

5 Status 2.trinn
1. Foreldre synes det er for mye lekser 

a. Bedre å ta dette i samråd med lærerne da dette er 
individuelt i forhold til de forskjellige elevene. 

 
Fau.rep 

 
 

6 Status 3.trinn
1. Ser frem til et inkluderende arrangement rundt Halloween 

på skolen. 

Fau.rep  
 

7 Status 4.trinn
1. Bruk av cromebook. Har kommet inn beskjed om at det er 

tidlig å begynne med «skjerm» 
a. Har vært ipad fra 1 til 4 trinn. Nå er det endret til at 

chromebook kommer inn i 4.  trinn. Bevisst ønske 
om å få dette inn slik at elevene lærer bruk av 
dataverktøy og produsere tekst fra tidlig alder. 

Fau.rep  



 

 

 

 

«Skjerm» er et pedagogisk verktøy er innført for å gi 
elevene innføring i digitale verktøy. Forsøk på å 
gjøre dette balansert. Læreplanen krever digitale 
kompetanse. 

2. Til tider er det mye i sekken til elevene. 
a. Dette må tas med lærerne direkte 

8 Status 5.trinn
1. Er TL(Trivselsleder) noe som fremdeles eksisterer? 

a. Skolen har materialet til dette, men er ikke med i TL 
lenger. 

Fau.rep  
 

9 Status 6.trinn
1. Ser frem til et inkluderende arrangement rundt Halloween 

på skolen. 

Fau.rep  
 

10 Status 7.trinn
1. Bringsvær. Det er lite inspirerende opplegg og det er 

ønskelig å heller benytte f.eks. Evjetun. Synd å måtte dele 
opp klassene. 

a. Bringsvær er den kommunale leirskolen og det er 
denne skolen må benytte. 

b. Det må deles opp på grunn av kapasiteten til 
leirskolen. 

2. Mange av barnene synes det er et bra opplegg på Brinsvær 
og foreldrene takker for trygge voksne. 

3. Skryt for god informasjonsflyt på Visma 
4. Skjermtid i matpausen. Foreldre ønsker at det ikke skal 

brukes skjerm i matpausen. 
a. Det er jevnlig fokus på dette og Ellen tar dette opp 

med lærerne. 

Fau.rep  

11 Kompetanseavdelingen 
1. Har fått opprettet Facebookside. 
2. Sendt ut sms før møtet og lagt ut melding på Facebook. 

Noen utfordringer med språk. 
3. 5. trinn setter fremdeles sparkesykler og sekker foran døra 

til kompetanseavdelingen. Er i veien for rømningsveien. 
Skjønner utfordringen med at dette er en god plass for å 
sette de. 

a. Ellen tar dette videre igjen 
4. Taxiene kjører for fort når ingen passer på. Noen er også 

veldig flinke. 
a. Ronny har snakket direkte med sjåførene samt 

meldt inn til sentralen 
b. Ellen har også meldt inn til sentralen samt snakket 

med sjåførene. Også tatt dette opp med 
parkvesenet, slik at en busk har blitt fjernet for å gi 
bedre sikt. 

  

12 Status: Foreldrenettverk 
6. trinn har startet og vil jobbe videre med dette. 
 
- FAU oppfordrer også foreldre til å arrangere foreldrekvelder 
(mammakveld/pappakveld). 
 

 
 
RM 
 
 
 

 
 
Åpen 
 
 
 



 

 

 

 

- Link til foreldrenettverk: 
https://www.minskole.no/DynamicContent//Documents/254-kjm-
Foreldrenettverk---veiledning-41493d31-
690f.pdf?fbclid=IwAR2sAREHF3ZMzU9w40T_bgKEzjpjml0i7liODRtSK-
TpItBvhtsfcJnE9JI 
 

 
 

 
 
 

13 Trafikkbildet.
- Gangfeltene rundt rundkjøringen ved Hølleveien/Årosveien 

har ikke skilt for gangfelt (blått skilt). Dette er uheldig da det 
er gangfelt som benyttes mye. Svar: Vi har planer om å få 
nye skilt i denne rundkjøringen. Det er bestilt fjerning av 
hekk i rundkjøring (er fjernet) for å gi bedre sikt. 

- Trafikal satsing uke 45: Hatt dialog med 0 visjon (Tom Erik 
Dønnestad) på å gå og sykle til skolen. Ønsker et fokus på 
dette også via skolen. Ronny har også dialog på tvers av 
barneskolene i bydel Søgne for felles satsing. 

  

15 Halloween: 
Samtlige trinn deltar i feiring. Mange av trinnene er godt i gang med 
planlegging og invitasjon er sendt ut hos noen og vil sendes ut 
fortløpende. FAU ser frem til et inkluderende arrangement. N247 
skal også lage en reportasje. Mot Halloween skal elevene lage pynt 
som kan brukes på de ulike trinnene. 

  

 Innspill til skolebehovsplanen
 
FAU Nygård vil starte med å rette kritikk til kort hørings frist på et så 
stort kutt i oppvekstsektoren, i en svært omfattende sak, men takker 
samtidig for at det har blitt utsatt. Det er viktig at det settes av 
tilstrekkelig tid til denne saken som berører hele skolestrukturen i 
Kristiansand kommune og bydelene. 
  

1. Det er enighet om at noe må gjøres med skolestrukturen i 
Kristiansand kommune og FAU Nygård mener det bør 
vurderes eventuelle endringer på ungdomstrinnet. 

2. Fordelen med større skoler er at det kan gi et større miljø, 
både faglig og sosialt, for både elever og ansatte. Men på 
den annen side ser vi at en større skole også vil kunne skape 
større forskjeller både når det gjelder sosiale relasjoner og 
grupperinger. Den store geografiske avstanden mellom for 
eksempel Langenes og Nygård vil være av stor betydning for 
elevene. 

3. Folkehelseperspektivet løftes også opp, og betydningen av å 
kunne gå/sykle til skolen. 

4. Bedre økonomi i oppvekstsektoren for Kristiansand kan gi 
økt kvalitet i tilbudet, men vi tror av erfaring fra kommunens 
tidligere prosjekter at besparelsen som er fremlagt ikke er 
reelle. Ved å slå sammen skoler vil det være nødvendig med 
store investeringer i infrastruktur for å lage trygge 
skoleveier. 

5. Skolene er av stor betydning i et nærmiljø. Dette er viktigst 
for de minste elevene, og vi mener derfor at nærskolene må 
bestå. 

  
 



 

 

 

 

6. Vi klarer ikke se at det er tatt tilstrekkelig høyde for den 
massive utbyggingen som er i gang på for eksempel 
Langenes i bydel Søgne og er planlagt å fortsette de neste 
10-15 årene. 

7. FAU mener også at skoleveien som eksisterer i dag kan være 
krevende for elever. Vi kan ikke se at det er lagt inn midler 
til oppgradering av infrastruktur. Fra eksempelvis Langenes 
skole til Nygård skole er det i dag ikke en trygg skolevei. Det 
vil være mye farligere for elevene som ville flyttet til Nygård 
fra langenes. Det er en svært farlig skolevei som i tillegg er 
fylkesvei. 

8. Det stilles et stort spørsmål fra FAU Nygård til den reelle 
innsparingen som ligger i dette forslaget, når vi kjenner til 
hvor stort det ble bommet på Øvre Slettheia. 

 

 

FAU møtekalender 
Dato Tid 
11 september 17-19 + SU 
16 oktober 17-19 + SU 
27 november 17-19 + SU 

 

Oversikt FAU skoleåret 2024/2025 
Leder Ronny Myrene 
Nestleder + referent Kenneth R. Lågstad 
Komfug 1 Bernt Holskog 
Komfug 2 Cathrine Aanesland 
Komfug vara Venke Bakke 
SU1 Ronny Myrene 
SU2 Caroline Sørensen 
SU Vara Ingrid Nuquist 

 


